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Revisionsberättelse
Sektionen för Medicinsk Teknik
Avser året 2022/2023

Vi har granskat årsredovisningen och räkneskaperna, samt styrelsens
förvaltning i Sektionen för Medicinsk Teknik för perioden 2022-05-01 till
2023-04-30.

Styrelsens och Revisorernas Ansvar

Det är styrelsen som sitter på det yttersta anvaret för räkenskapshandlingarna
och förvaltningen av sektionen. Vårt ansvar som revisorer är att uttala oss
om redovisningen och förvaltningen på grundval av vår revision. Revi-
sionen har utförts i enlighet med god revisionssed i Sverige. Det innebär
att vi planerat och genomfört revisionen för att i rimlig grad försäkra
oss om att redovisningen inte innehåller väsentliga felaktigheter. Vår revi-
sion innefattar att granska underlagen för belopp och annan information i
räkenskapshandlingarna. I revisionen ingår också att pröva redovisnings-
principerna och styrelsens tillämpning av dessa samt att bedöma den
samlade informationen i årsbokslutet. Vi har granskat väsentliga beslut,
åtgärder och förhållanden i föreningen för att kunna bedöma om styrelsen
eller någon styrelseledamot har handlat i strid med föreningens stadgar
eller årsmötesbeslut.

Vi anser att vår revision ger oss rimlig grund för att tillstryka att sek-
tionsmötet fastställer resultaträkningen och balansräkningen för föreningen
och därmed beviljar styrelsens ledamöter ansvarsfrihet för räkenskapsåret
2022-05-01 – 2023-04-30.

Addresseringar

Det är värt att notera att verksamhetsberättelse och balansräkning mottogs
av revisorerna den 1 november 2023, trots att sista inlämningsdatum var
den 31 maj 2023. Enligt stadgarna ansvarar styrelsen för inlämning av
dokument senast en månad efter avslutat verksamhetsår. Vi har ännu inte
mottagit en förklaring till denna försening och det är viktigt att understryka
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att denna fördröjning medför en utmaning i vårt arbete då materialet nu
har förflutit en betydande tid. Därför anser vi att det är viktigt att poängtera
att detta är något som definitivt måste förbättras i framtiden och därmed
inte bli en trend, då det kan argumenteras att vår förening i stort kan
riskeras att framställas som oseriös.

Vi har också upptäckt att styrelsen har missat ett par gånger (läs 2), att
återuppta motioner som innefattar en stadgeändring på ett nästföljande
sektionsmöte, vilket då innefattar att punkten som röstades igenom blir
ogiltig eftersom stadgeändringar kräver godkännande från två på varandra
följande möten. Detta ser vi allvarligt på, då en sektionsmedlem tar sig
tiden och skriver ihop en motion som innefattar stadgeändring, som sedan
röstas igenom på ett sektionsmöte, men aldrig tas upp igen på grund av
misshugg från styrelsens sida. Däremot ser vi att dessa problem har ta-
gits/tas nu upp igen av sittande styrelse 2023/2024, vilket då inte påverkar
synen på ansvarsfrihet från våran sida.

Vi har även mindre petitesser som vi ser värda att adressera från verksam-
hetsberättelsen. I verksamhetsberättelsen redogörs det att majoriteten av de
satta målen för verksamhetsåret är uppfyllda. Vi delar den bedömningen
och önskar gratulera samtliga involverade för en framstående insats under
hela verksamhetsåret. Vad gäller det övergripande målet att fortsätta det
strategiska arbete som tidigare styrelser påbörjat inom internationalisering
och alumniverksamhet, noterar vi att ett väl arbete genomförts. Trots detta
identifierar vi även områden med förbättringspotential. Vi ser att det finns
utrymme för utveckling på internationaliseringen, specifikt på vad gäller
styrelsens strategiarbete, då vi inte anser det tillräckligt att endast flagga
för att inlägg skrivs på engelska. Vad gäller alumniverksamheten, ser vi att
diverse evenemang har hållts i av olika funktionärer, men vi ser brister i
strategiarbetet som hade kunnat tacklats om missen gällande motion om
stadgeändring inte hade slarvats bort.

Gällande räkenskaperna ser vi inte faktorer som indikerar på grova felaktig-
heter. Dock vill vi lyfta fram åsikter gällande presentationen av underlaget.
Vi ser att det är fördelaktigt om räkenskaperna innehåller fler detaljer, som
då kan läsas med mer lätthet av medlemmar, istället för att endast bifoga
balans respektive resultatrapport. Speciellt vill vi också lyfta ett finger om
vikten av budgetframställning och presentation från de projekt1 som sker
under verksamhetsåret. Nu anser vi att den är snäppet tvetydig, och att
här måste klar förbättring ske så att Sektionens medlemmar lättare kan få
klarare insyn i vad som sker under verksamhetsåret.

1Exempelvis MTE, Åre
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Uttalande

Styrelseledamöterna har enligt vår bedömning inte handlat i strid med
föreningens stadgar, varför vi tillstyrker

• att sektionsmötet beviljar styrelsens ledamöter ansvarsfrihet för räkenskapsåret
2022-2023

Stockholm den 8 februari 2024

Andrea Horsma Cassandra Mannila
Revisor Revisor
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